
Bo często mamy własne wyobrażenie Boga.
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Wtedy oczy im się otworzyły i poznali Go, lecz On zniknął im z oczu / Łk 24, 31/
Patrzeć i nie widzieć. Zdarza się nam i to nie rzadko. Może dlatego, że nie patrzymy sercem.
Albo ono jest czymś bardzo zajęte. Zmartwieniem, troską, cierpieniem. 
Jak często Bóg jest obok nas. A my Go nie poznajemy. Bo często mamy własne wyobrażenie
Boga.  
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